
Protokół Nr 24/22
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska i
Komisji Planu, Budżetu i Finansów

z dnia 18 października 2022 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 18 października 2022 r. o godz. 800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 18 października 2022 r. o godz. 829

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  6  członków Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Piotr Maksimowicz,
3. Radny Paweł Dzienisiewicz,
4. Radna Anna Krutul
5. Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
6. Radny Bogusław Sojko,

     
Nieobecni: Radna Paulina Błuszko – Nasewicz, Radna Jolanta Beata Bagińska.

W posiedzeniu  wzięło  udział  6  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Stanisław Bulwin,
3. Radny Paweł Dzienisiewicz,
4. Radna Anna Krutul,
5. Radny Janusz Zabłocki,

Nieobecna: Radny Józef Masianis, Radny Marek Zubrzyński.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Planu, Budżetu i Finansów:

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Marian Auron,
3. Radna Jolanta Piktel - Dabulis,
4. Radny Tomasz Korzeniecki,
5. Radny Bogusław Sojko.



Nieobecny:  Radny  Marek  Zubrzyński,  Radna  Jolanta  Beata  Bagińska,  Radny  Marek
Sulżyński, Radny Józef Masianis,

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski     - Burmistrz Miasta Sejny,
2. Pan Marek Sznejder           - Sekretarz Miasta,
3. Pani Dominika Sidor                      - Kierownik RPG,

Do pkt 1. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko –  Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady
Miasta oraz zaproszonych gości.  

Radny Paweł Dzienisiewicz – przekazał wniosek Pana Marka Zubrzyńskiego.

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  Informuję,  że  wpłynął  wniosek  Pana  Marka  Zubrzyńskiego,  który  będzie
głosowany na Sesji Rady Miasta.

Do pkt 2. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - poddaje pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Głosowanie nad porządkiem posiedzenia. 

Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  (4  głosy  za)  przyjęła  porządek
posiedzenia.

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie (4 głosy za)
przyjęła porządek posiedzenia. 

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  (4
głosy za) przyjęła porządek.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego terenów przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja.
4. Zakończenie posiedzenia.



Do pkt 3. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów
przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła projekt uchwały: Zmiana miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego była niezbędna przy rozbudowie Ośrodka Kultury.
Główne  zmiany,  które  zaszły  do  poprzedniego planu to  jest  liczba  miejsc  parkingowych.
Najważniejsze  zapisy  miejscowego  planu  to  jest  klasyfikowanie  terenów,  przedstawiła
poszczególne klasyfikacje terenów. 
Radny Paweł Dzienisiewicz – czy była konieczność zwoływania tej sesji nadzwyczajnej?
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – ten temat tego planu jest bardzo istotny. Jeżeli będą
jeszcze  jakieś  poprawki  to  będę  miała  czas  to  poprawić  na  Sesję  zwykłą.  Czas  tutaj  ma
znaczenie im szybciej to podejmiemy to szybciej będziemy mogli procedować dalej. 
Radny  Paweł  Dzienisiewicz –  chcielibyśmy,  aby  w  szerokim  gronie  Radnych  było  to
procedowane. 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – w procedurze zwołania sesji wszystko było ok. 
Radny Stanisław Bulwin – w lutym jak rozmawialiśmy o tym nie było mowy o budownictwie
rodzinnym i grupowym, dlaczego tu nastąpiły zmiany?
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  jest  nadrzędny  akt  studium  uwarunkowań  i
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  i  musimy  dostosować  się  do  tego  aktu.  W
studium na jednej z działek miejskich jest taki zapis i tereny zabudowy mieszkaniowej. Nie
mogliśmy zejść z powierzchni biologicznej czynnej ani z powierzchni zabudowy.
Radny Stanisław Bulwin, – jaka będzie planowana szerokość tego budynku planowana 858?
Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG – na tej  działce,  o  której  Pan mówi tam robimy
mieszkaniówkę, ponieważ chcemy przyjąć taką zasadę i nie chcemy blokować możliwości na
przyszłość. My na razie nie planujemy budowy tam, to są zapisy dające nam możliwości na
przyszłość. 

Na  posiedzenie  Komisji  Wspólnej  Rady  Miasta  Sejny  dołączyła  Radna  Jolanta  Piktel  –
Dabulis. 

Radny Marian Auron – 28 grudnia, kiedy dyskutowaliśmy działka ta była przeznaczona pod
parking, nie  wiem, po co było te  parcie  pod parking. Znowu wracamy pod budownictwo
mieszkaniowe. W tym załączniku jest napisane, że nie było żadnych uwag wniesionych, a
była taka możliwość, wiem, że tych pytań było wiele. 

Na posiedzenie Komisji Wspólnej Rady Miasta Sejny dołączyła Radna Anna Krutul. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – odniosę się do tej działki 855 tam mamy zabudowę
mieszkaniową z miejscem parkingowym. Zapis w tym miejscowym planie on nie wyklucza
nam możliwości przy pozyskaniu nam dodatkowego terenu i nie blokuje nam możliwości na



przyszłość. Mam dzisiaj tą całą dokumentację i są tu te wnioski oraz sposób rozpatrzenia tych
wniosków. Projektanci chodziło o uwagi od organów. Wnioski i uwagi do miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego zbiera się w trzech procedurach, które zostały omówione. 

Na posiedzenie Komisji Wspólnej Rady Miasta Sejny dołączył Pan Arkadiusz Adam Nowalski
– Burmistrz Miasta Sejny. 

Radny Marian Auron – tam jest mowa o budownictwie wielorodzinnej i jednorodzinnej to, w
którym miejscu jest możliwość rozbudowy Domu Kultury. 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – wszystkie tereny są to miejskie tereny i my mamy
już projekt, nie planujemy żadnego budynku jednorodzinnego ani zamieszkania zbiorowego,
ponieważ  mamy  zrealizować  rozbudowę  Ośrodka  Kultury.  Poinformowała  Radnych,  że
wpłynęło 15 wniosków od mieszkańców, urbanistka je badała wnioski pod kontem zasadności
wpływu, nie zostały uwzględnione, ponieważ nie mają powiązania. Wszystkie te wnioski idą
w dokumentacji do Wojewody Podlaskiego. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 2, przeciw 1, wstrzymujących się 2.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego terenów przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 2, przeciw 2, wstrzymujących się 2.

Radni Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury nie zaopiniowali
projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów
przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja.

 Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 2, przeciw 3, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
większością głosów negatywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenów przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja.



Do pkt 4.
 

Po wyczerpaniu tematów  Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty,
Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  -  zamknął  wspólne  posiedzenie  Komisji
Stałych. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw
Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury

/-/ Bogusław Sojko
Protokołowała:
Karina Palewicz


